
 

-  

 

 

 
Konferencijos pirmininkas                          Miglė Simanavičiūtė 

Konferencijos sekretorius        Liepa Henrieta Rubikaitė 

Konferencijos sekretorius                             Enida Kaminskaitė 
 

 

VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

ARCHITEKTŪROS FAKULTETE 

 ATASKAITINĖS SENIŪNŲ KONFERENCIJOS PROTOKOLAS 

2023 m. spalio 16 d. 

Trakų g. 1, SNR-II 3.10, Vilnius 
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Konferencijos pirmininkas: Miglė Simanavičiūtė  

Konferencijos sekretoriai: Liepa Henrieta Rubikaitė, Enida Kaminskaitė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA AF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. VGTU SA AF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA AF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

12. VGTU SA AF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

13.  Kandidatų į VGTU SA AF pirmininko pareigas prisistatymai; 

14. Klausimų sesija; 

15. VGTU SA pirmininko rinkimai; 

16.  VGTU SA AF  Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 
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17. Rezultatų pristatymas; 

18. Konferencijos uždarymas.  
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 14 seniūnų iš 17. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininke pasiūlyta Miglė Simanavičiūtė.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Liepa Henrieta Rubikaitė ir Enida Kaminskaitė. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: išbraukiamas 8 punktas 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Vėjas Strelčiūnas, Inesa Jurkevičiūtė, Martynas 

Šimkus. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti:  

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 14 iš 17 seniūnų. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

8. VGTU SA AF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė pristato VGTU SA AF veiklos ataskaitą 

už 2023.04.25 - 2023.10.16 laikotarpį. 
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9. VGTU SA AF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė pristato VGTU SA AF finansinę ataskaitą 

už 2023.04.25 - 2023.10.16 laikotarpį. 

10. Klausimų sesija 

 

 Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Prašė pakomentuoti FSK projektą. 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Buvo planuota jį panaikinti, bet toliau tęsiamas 

projektas. 

 

Jogilė Stancelytė (AFA-19/2): Strategija baigė galioti 2023 metais, kokia dabar 

situacija? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Strategija prasitęsė iki 2023 metų, rengiama galutinė 

jos versija ir bus veliau pakomentuota. 

 

Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Kaip ugdote patriotiškumą? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Siekiame pritraukti pirmakursius, nes jie pirmą kartą 

mato atstovybę, reprezentuojame save, kaip organizacija ir atstovaujame studentus. 

Klausimo papildymas: Kodėl atvirų durų dienos nebuvo įrašytos į veiklos ataskaitą? 

Atsakymas: atvirų durų diena vyko. 

 

Eglė Simanavičiūtė (PGD-20): Ataskaitoje paminėjote daug atliktų darbų dėl 

architektūros studijų programos, o ką padarėte dėl pramonės gaminių dizaino ir 

kraštovaizdžio architektūros studijų programų? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Pakeista pramonės gaminių dizaino SPK narė studentė 

ir šiuo metu peržiūrima studijų programa. Dėl kraštovaizdžio planavome irgi keisti SPK 

studetą, tačiau senasis galėjo testi atstovavimą. 

Klausimo papildymas: Praėjusio semestro gale seniūnai gavo  apklausą dėl modulių ir 

tt. Ar informacija buvo išanalizuota? 
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Atsakymas (Enida Kaminskaitė): visa informacija surika iš apklausų buvo siųsta 

centriniam biurui, bet kol kas jokių veiksmų neįvyko 

 

Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Studentai gavo daug įvairių  apklausų dėl išlaidų bei 

modulių aktualumo, ar jas išanalizavote? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Turėjome didelį apklausų kiekį. Išlaidų analizė dar 

nepadaryta. Apklausos apie modulius rezultatai buvo paskelbti ir ta informacija pasiekė 

kai kuriuos studentus. Deja, ne visų modulių apklausos buvo užpildytos pakankamai, 

kad butu validžios. Pavasarį vyks SKVC patikrimimas. Po einančio rudens semestro, 

kai pamatysim išlaidas, bus pateikta apklausa, ji yra paruošta tik nepaskelbta.  

Klausimo papildymas: nebuvo feedback’o socialiniuose tinkluose iš apklausų. Kodėl 

mes pildom ir nėra žiniu ar ką nors tos apklausos pasiekė?  

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): komanda siekia išsiugdyti tai, kaip tinkamai paviešinti 

duomenis, gautus iš apklausų ir žinoti tolimesnių veiksmų eigas problemoms spręsti.  

 

Gabrielė Štraupaitė (AFA-19/1): Ar jau aišku kas bus naujas architektūros katedros 

vedėjas? Pernai buvo Kuncevičius, bet baigiasi jo kadencija, tai kas jį keičia? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Agnos žiniomis LEP yra dėstytojas Kuncevičius, šiuo 

metu neturi daugiau žinių, bet bus kalbama su dekanu ir tam skirtu laiku paaiškės.  

 

Eglė Simanavičiūtė (PGD-20): Minėjote ŽIK projektą, gal galėčiau apie jį išgirsti 

plačiau? 

Atsakymas (Aivaras Laurutėnas): Projektas skirtas skatinti komunikaciją tarp studentų 

narių atstovybėje ir taip juos motyvuoti likti atstovybėje: neformalūs susitikimai, 

tarpfakultetinių atstovybių susipažinimas ir kt. 

 

Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Pernai gautas naujas ploteris, kokia dabar su juo 

situacija? 
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Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Tas gautas naujas ploteris sugedopo dviejų savaičių 

naudojimo. Dabar laukiame naujo ploterio, viešieji pirkimai buvo paleisti rugsėjo 

pradžioj, nors turėjo birželio mėnesį sesijos metu. 

Klausimo papildymas: O ką darėte dėl spausdintuvo koridoriuje, kuris nespausdina 

spalvotai? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Eugenijus išėjo iš darbo ir fakulteto administracija 

informuota, del to nieko negalime padaryti. 

Atsakymas (Enida Kaminskaitė): Jei neklystu, visada buvo įmanoma tuo spausdintuvu 

spausdinti spalvotai, tik reikia nueiti prie ploterio kompiuterio ir per jį įsikelti failus. 

 

Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Kaip orientavote savo vieklą į kokybišką aukštąjį 

mokslą? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Vykdėmė didelį projektą dėl universiteto mąstu daryto 

projekto dėl lankomumo. Taip pat vyko nuolatinis komunikavimas su senatu. 

 

Martynas Šimkus (VVF-22/1): Kaip prisidėjote prie įstatų atnaujinimo? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): iki spalio 9. finansinej ataskaitoj bus nuo spalio 9 iki 

kito s ataskaitines saskaitos išraše ????????????? 

 

Vėjas Strelčiūnas (BIF-21): Koks buvo jūsų, kaip komandos, didžiausias akademinis 

nuopelnas po metų kadencijos? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Tai, kad komandoje visi buvo pirmakursiai. Projektas 

dėl architektūros projekt. pagr. komplekso. Dėl saugumo klausimų ir kompetencijos 

trūkumo tame moduly turėjo būti numatytas kompiuterinis raštingumas, kuris buvo 

dingęs. Labai daug su to modulio taisymu dirbome, tai čia daugiausiai ir pavyko 

padaryti pakeitimų. 

 

Klausimo papildymas: finansavimo problema architektūros fakultete labai opi. Ar turi 

kažkokių idėjų, sprendimo variantų ir kokia viso to ateitis?  
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Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Žinau, kad tikrai yra priemonių, likusių iš seniau, nuo 

vyresnių studentų, kurias galima naudoti. Plačiaformatę spauda, kuri brangi, galėsime 

nemokamai spausdintis, kai gausime naują ploterį. Taip pat atkeliavo keturios 

papildomos naujos putplascio pjaustyklės.  

 

Inesa Jurkevičiūtė (AFA-21/1): Iš kur gaunamas finansavimas ploteriniam 

spausdintuvui? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Šia veikla užsiima dekanas, tad konkrečios 

informacijos apie tai neturiu. Dekanas atsakingas už viešuosius pirkimus. 

Klausimo papildymas: Kur nukeliauja studentų iš valstybės nefinansuojamų vietų  

krepšeliai? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Visi pinigai plaukia į vieną katilą ir yra tolygiai 

išskirstomi i fakultetus pagal juose esančių studentų skaičių. Mūsų fakultetas gauna gan 

nedidelę dalį, nes ir studentų turime palyginus mažai. Tie pinigai skiriami auditorijų 

pritraikymui ir dėstytojų atlyginimams. Daugiau šituo klausimu atsakytų fakulteto 

dekanas. 

Atsakymas (Aleksandra Adeikytė): Iš asmeninio ūkio lėšų apie 20 proc., dalis pinigų 

buvo skirta studentų kelionių finansavimui. Dekanas surašo kokios įrangos reikia, tai 

įrangai gauna pinigų ir tada per viešuosius pirkimus gaunamos toms priemonės.  

 

Vėjas Strelčiūnas (BIF-21): Finansinėje ataskaitoje vienintelės pajamos yra iš 

pirmakursių stovyklos.  Kaip galėtumėte paįvairinti savo pajamų įplaukų šaltinius? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Dėl esamo glaudaus ryšio su kitais studentais, negalime 

reikalauti finansinės paramos iš jų. Finansų prašyti negalime dėl geranoriškumo. Visgi 

dažniausiai gaunamos paramos formos yra knygos, kitos veiklos, kurios tiesiogiai 

susijusios su architektūros fakulteto studentais. Daugiausiai paramos atitenka GERAS 

apdovanojimams.  

 

11. VGTU SA AF veiklos ataskaitos tvirtinimas 
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Balsavime dėl VGTU SA AF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 14 

Už – 14 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

12. VGTU SA AF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA AF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 14 

Už – 14 

Prieš –  0 

Susilaikė – 0 

13. Kandidatų į VGTU SA AF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA AF pirmininko pareigas: Agna Petkevičiūtė  

14. Klausimų sesija 

Kandidatė į VGTU SA AF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

 

Jogilė Stancelytė (AFA-19/2): Kodėl eini antrą kadenciją? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Pirma kadencija buvo nardinimasis stačia galva žemyn. 

Yra labai daug darbų kuriuos norėtume pabaigti, didžioji dalis jų iškilo kadencijos 

pabaigoje, todėl labai norisi palikti kuo geresnę aplinką naujai komandai. Keičiasi 

dekanas, todėl norisi stabilumo bent atstoybėje. 

 

Eglė Simanavičiūtė (PGD-20): Minėjai, kad darysite darbus SKVC su architektūros 

studijoms. Ar esate kažką panašaus nusimatę kraštovaizdžio architektūros ir pramonės 

gaminių dizaino programoms? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Taip, vyks SPK posėdžiai, yra daug ką tobulinti, trūksta 

erdvių dizaino katedrai ir bendrai visiems fakulteto studentams. 
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Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Ar esate susikonkretinę akademinius tikslus fakulteto 

mastu. Kaip pernai turėjote apklausų dėžutę ir panašiai. 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Taip, yra preliminarus veiklos planas. Dabartinis 

prioritetas skiriamas tam, kas arčiausiai, kas opiausia. Šio semestro gale bus išsiųsta 

išlaidų apklausa, ją analizuosime ir perduosime administracijai. Tikimės, jog padidės 

apklausų pildymo procentas. Kai šis semestras pasibaigs, kadangi kasmet tobulinamos 

studijų priogramos, gal iškils naujų spragų. Daugiausia dirbsim su studijų porgramų 

kokybe bei išlaidomis studijų reikmėms. 

 

Lukas Garlauskas (KA-20): Kalbėjai apie tai, ką po pirmų metų pratęsi antroj 

kadencijoj. O kas nepatiko pirmoj ir ką norėtum pakeisti? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Šiaip viskas patiko, buvo daug įvairių patirčių, iš kurių 

galėjau pasimokyti. Kiekviena patirtis negali būti vien tik neigiama. Tikrai išmokau 

kaip reaguoti į stresines situacijas.  

 

Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Anoniminių apklausų dėžučių projektas 

nepasiteisino. Ar žadat tai testi? Kokios esminės klaidos buvo padarytos? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Praėjusių metų atskaitoje buvo apie tai kalbėta. Čia 

buvo mūsų toks pirmas apsišlifavimas, eksperimentas. Turėjom keletą skirtingų 

nuomonių, idėjų, bet dar neišsiaiskinom, kaip spręsti komunikacijos problemą. 

Svarstome apie psichologinės buklės gerinimo projektą, kuris skatintų atvirumą, 

studentai jaustųsi tvirčiau, drąsiau išsakytų savo problemas. Dėžutes kol kas palikome,  

jas vis patikrinam ir kurį laiką jos dar bus. 

 

Dominyka Bulavaitė (Arfau(c)-23):Kaip ruošiatės gerinti užsienio studentų integraciją 

į studentų atstovybę ir ar prie to įmanoma prisijungti? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Žinoma, kad įmanoma prisijungti! Šiuo metu yra dvi 

užsienietės trečiakursės, kurios labai norėtų prisijungti prie SA. Sakyti ne negalim, o 

ten situacija liudna. Su jomis apie iškilusias problemas pakalbėta. Pernai dėl to buvo 
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keltas klausimas, o dabar, kai patys studentai jau kreipiasi ir mes žinome konkrečias 

problemas, bus galima mėginti jas spręsti.  

 

Aleksandra Adeikytė  (AFA-20/2): Minėjote apie tai, kad tęsite bendradarbiavimą su 

KTU. Ar norėtumėte mėginti su kitomis aukštosiomis mokyklomis megzti ryšius? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Su KTU statius palaikome artimą ryšį, nes ten yra 

architektūros studentų. Jeigu mėgintume ryšius sieti su architektūra, tai nebent tada 

bendrautume su VDA. Taip pat būtų galima šiek tiek tai orientuoti į pramonės gaminių 

dizaino programą.   

Klausimo papildymas: O už Lietuvos ribų nėra noro išeiti? Kitose šalyse labai daug 

bendruomenių, kurios tarptautinės, o žmonės labai malonūs ir paslaugūs, su jais būtų 

įdomu bendrauti. 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Apie tai dar negalvojome. Su prodekane ir dekanu buvo 

kalbėta apie bendradarbiavimo projektus, tačiau dar nieko neįvyko. Kažkada turėtų 

vykti architektūros mokykla Amsterdame. Nesinori kartais prisiimti per daug, 

stengiamės saikingiau, bet kokybiškai įvykdyti. 

 

Deimatė Miliauskaitė (SF-22/3):  Gal galima bandyti studentams siųsti ne apklausas, o 

mėginti kitokius tyrimo metodus? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Dažniausiai apklausas gauna seniūnai. Kai 

komunikacija su seniūnais nepavyksta, gali nutikti taip, kad nesužinome jų ir jų grupių 

problemų. Kartais fiziskai neimanoma susitikti su seniūnais. Apklausų metodas tuo 

metu atrodė geriausias, tačiau visada laukiam ir mielai išklausysim pasiūlymus. 

 

Vėjas Strelčiūnas (BIF-21): Kaip vertinate šiandien susirinkusių seniūų skaičių? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Tikrai puikiai, jų iš viso net 17, o susirinko 14.  

Klausimo papildymas: Ką darote dėl komunikacijos strigimo su seniūnais? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Enida padeda. Dabar yra kontaktiniai asmenys atsiradę 

ir jie, taip pat kaip seniūnai, mato visą Facebook grupėje skleidžiamą informaciją.  
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Klausimo papildymas: Ką turėjai omenyje sakydama kontaktiniai asmenys? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Taip vadinami seniūnų pavaduotojai, kurie taip pat 

atsakingi už informacijos sklaidą, dalyvavimą susirinkimuose bei konferencijose. 

Magistrantūros studentai taip pat turi savo kontaktinį asmenį, kas mūsų fakultete nauja.  

 

Vėjas Strelčiūnas (BIF-21): Įdomus prisistatymo formatas. Kaip suprantu turite jau 

veiklos planą preliminarų? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Taip, pradejom nuo veiklos plano. Pasižiūrėjom 

pagrindinius uždavinius ka turim ir norim atlikti, bei kad pažiūrėti kiek atitinka senąją 

strategiją.  

Klausimo papildymas: Ar jau bandėt rašyti veiklos planą pagal naują strategiją? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Taip, turime preliminarų bandymą, stengėmės, kad šis 

veiklos planas atitiktų naujus reikalavimus. 

 

Lukas Garlauskas (KA-20): Jei būtum balionėlis, kokios spalvos būtum? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Pernai į šitą klausimą atsakiau, kad baltos, tai šiemet 

sakysiu, jog juodos spalvos.  

 

Gabrielė Štraupaitė (AFA-19/1): Kaip šiemet bus renkami studentai į GERAS 

apdovanojimus? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Pernai fakultetinių peržiūrų metu dėstytojai išsakė savo 

nuomonę dėl geriausių studentų darbų. Tai labiausiai pasiteisinęs formatas - visi 

įtraukiami ir anoniminio balsavimo būdu išrenkamas geriausias iš geriausių. Tačiau 

įsidemėjome, jog architektūrą ir urbanistiką reikėtų atskirti. 

Klausimo papildymas: Ar nominantus atrenka iš kiekvieno modulio? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Iš kiekvienos akademinės grupės po vieną studentą iš 

kiekvieno kompleksinio modulio. 

 



 

-  
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Dominyka Bulavaitė Arfau(c)-23): Ar galėtumėte trumpai supažindinti su GERAS 

apdovanojimais? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Tai pagrindinis mūsų  fakulteto renginys, suburiantis 

administrtaciją, dėstytojus ir studentus, kurio metu apdovanojimas geriausio semestro 

darbo autorius. Studnetas už darbą turi būti gavęs aukščiausią įvertinimą (dešimt), kad 

galėtų būti nominuotas į GERAS apdovanojimus. Taip pat turėjome kiekvieno 

nominuoto studento video prezenetaciją. 

 

Jogilė Stancelytė (AFA-19/2): Minėjai, kad baigiasi dekano kadencija. Ar žinai kas bus 

naujas? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Dar kol kas ne, bet kai kas numanomas. 

 

Martynas Šimkus (VVF-22/1): Kam skiri didesnį prioritetą: mokslams ar SA? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Tiek praeitoj, tiek šioj kadencijoj komanda primena, 

kad studijos yra prioritetas. 

 

Deimatė Miliauskaitė (SF-22/3): Pasiūlymas: Jeigu yra sunkumų įtraukiant 

užsieniečius, siulo juos įtraukti per rudens KA TOKĮ ????????? 

 

Vėjas Strelčiūnas (BIF-21):  Kiek svarbu pirmininkui stovėti už savo nuomonė? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Manau, kad visada prioritetas yra komandai. Jei tai 

naudinga studentams, tos pozicijos ir reikėtų laikytis, bet iš esmės pirmininko pozicija 

turi būti tiek tvirta, kol ji nesusikerta su kitų interesais.  

 

Lukas Garlauskas (KA-20): Pastebejau, kad vienas komandos narys pasikeitė. Kodel? 

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Ieva su Gabija dirbo išvien. Tačiau, kad tiek viena, tiek 

kita galėtų pabūti viena kitos batuose, įvyko paskeitimas. Tikiu, kad tai tik į gera ir 

merginos vis tiek kartu dirbs rinkodaros komitete.  



 

-  
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Atsakymas (Gabija Šliužaitė): Abi sunkiai dirbom, Ieva norėjo dirbti mažiau, o aš 

nusprendžiau šiemet padirbėti daugiau.  

 

15. VGTU SA AF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA F pirmininką. 

 

16. VGTU SA AF delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę rinkiminę 

konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA neeilinėje visuotinėje 

rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 5 delegatai.  

 

17. Rezultatų pristatymai 

Už Agną Petkevičiūtę balsavo - 13 

Prieš Agną Petkevičiūtę balsavo - 0 

Susilaikė - 0 

Sugadintas - 1 

 

18. Konferencijos uždarymas 

 

Konferencijos pirmininkas               Miglė Simanavičiūtė 

Konferencijos sekretorius                   Liepa Henrieta Rubikaitė 

Konferencijos sekretorius                  Enida Kaminskaitė 


